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Saker til behandling 

10/21 Forslag til nye vedtekter Berlevåg SFO - 2021 
 
Arkivsak-dok. 20/00833-7 
Arkivkode.  ---  
Saksbehandler Ulf Tore Alexandersen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Hovedutvalg for Oppvekst og kultur 18.02.2021 1/21 

2 Formannskapet 02.03.2021 6/21 

3 Kommunestyret 11.03.2021 10/21 

 
 
Hovedutvalg for Oppvekst og kultur har behandlet saken i møte 18.02.2021 sak 
1/21 
 
Møtebehandling 
Forslag fra SV: 
Sats for full plass i SFO settes til kr 1150,- pr mnd. for 2021 og økning i h.h.t.  
konsumprisindeksen fra 2022. 
 
Votering 
Framlagte forslag til nye vedtekter enstemmig vedtatt. 
Forslag fra SV ble vedtatt 3 (SV, Sp, H) mot 2 (AP) stemmer. 
 
Vedtak i hovedutvalg for oppvekst og kultur:  
Framlagte forslag til nye vedtekter for SFO vedtas. 
 
Sats for full plass i SFO settes til kr 1150,- pr mnd. for 2021 og økning i h.h.t. 
konsumprisindeksen fra 2022. 
 
 
 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 02.03.2021 sak 6/21 
 
Møtebehandling 
Forslag fra AP: 

1. Vedtektene vedtas slik de foreligger. 
2. Satsene for SFO settes til kr 850,- pr. mnd. Mindreinntekter reguleres i 

budsjettregulering på slutten av året. 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak i formannskap: 

1. Vedtektene vedtas slik de foreligger. 
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2. Satsene for SFO settes til kr 850,- pr. mnd. Mindreinntekter reguleres i 
budsjettregulering på slutten av året. 

 
 
 
 
 
Saksfremlegg 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
Framlagte forslag til nye vedtekter for SFO vedtas. 
 
Vedlegg:  
Forslag til nye vedtekter for SFO 
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Saksframstilling: 
Opplæringsloven § 13-7 fastslår at kommunen skal ha et tilbud om skolefritidsordning 
(SFO) før og etter skoletid for 1. – 4. års trinn og for barn med særskilte behov for 1. 
– 7. års trinn. Kommunens plikt til å ha skolefritidsordning er begrenset til skoleåret. 
Det er ingen plikt for kommunene til å ha en slik ordning i feriene. 
 
Når det gjelder betaling for denne tjenesten, er det videre slik at i motsetning til 
satsene i barnehage, er det kommunen selv som fastsetter disse. Det kan føyes til at 
ved finansiering av skolefritidsordningen, kan kommunen kreve at utgiftene til denne 
dekkes gjennom foreldrebetalingen. Egenbetalingen er begrenset til å dekke 
kommunens utgifter. Det er kostnadsbegrepet som skal legges til grunn når utgifts 
begrepet skal tolkes. Dette er den samme tolkning som legges til grunn innenfor 
andre kommunale sektorer som opererer med egenbetaling for offentlige tjenester, 
for eksempel innenfor vann- og avløp. Opplæringsloven § 13-7 femte ledd 
 
Nå er det etter rådmannens mening ikke slik at Berlevåg kommune skal drifte SFO 
etter selvkost, noe som heller ikke er realistisk. Den negative befolkningsutviklingen i 
kommunen i de siste årene har likevel ført til at SFO driftes med høyrere utgifter vs. 
inntekter. I tillegg er kommunens generelle økonomiske situasjon preget av høy 
gjeld.  
 
Berlevåg kommune har hatt lave satser for SFO sammenliknet med våre 
nabokommuner. I forslaget til nye vedtekter for SFO i desember 2020, ble det 
foreslått at man skulle legge seg på nivå med Båtsfjord, men under Tana kommune 
(se tabell, s. 2). Båtsfjord har imidlertid økt sine satser for 2021. Rådmannen mener 
at Berlevåg kommune bør følge dette og sette satsen for full plass til kr. 1700,- per 
mnd. 
 
Nå kan det umiddelbart virke som om alle foresatte får en dobling i SFO utgifter, fra 
850,- til 1700,- på få år, men flere momenter tar hensyn til familier med lav inntekt 
og/eller flere barn. I tillegg er det slik at nylig innførte forskrifter tar hensyn til dette.  
 

• Forslaget om dagsatser fra 2020 sløyfes, slik at dette ikke rammer enkelte 
familier, som ikke har tilgang til barnepass utenom skoleruta, for hardt.  

• Berlevåg kommune innfører ikke, som Båtsfjord, timebaserte satser. 

• Det foreslås, som i Berlevåg barnehage, søskenmoderasjon i SFO (§ 11). 

• Foresatte med barn kan i 1. og 2. årstrinn, kan søke om redusert 
foreldrebetaling hos økonomiavdelingen i kommunen (§ 11) 

• Gratis SFO for elever med særskilte behov på 5. og 7. trinn. (§ 11).  
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 Full plass Bruk av SFO ved 
skolefridager pr. dag 

Moderasjon Timebasert 

Tana 2020 2317,- 237,- 50% 2. barn 0,- 

Tana 2021 2360,- 260,- 50% 2. barn 0,- 

Båtsfjord 2020 1540,- 0,- 50% 2. barn 100,- 

Båtsfjord 2021 1700,- 0,- 50% 2. barn 121,- 

Berlevåg 2020 1150,- 0,- Ingen 0,- 

Berlevåg forslag 2020 1540,- 250,- 50% 2. barn 0,- 

Berlevåg forslag 2021 1700,- 0,- 50% 2. barn 0,- 

 
Rådmannen mener at forslaget i høy grad har en sosial profil, samtidig som man 
legger seg på en linje ift. sammenlignbare kommuner, og til sist også setter satsen i 
lys av kommunes økonomiske situasjon generelt.    
 
 
Bakgrunn: 
 
 
Merknader: 
 
 
 

Vedlegg til sak 
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11/21 Vedtekter for rådet for personer med funksjonsnedsettelse 
Berlevåg 
 
Arkivsak-dok. 21/00054-2 
Arkivkode.  033  
Saksbehandler Ann Kristin Wensel 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Hovedutvalg for Helse- og omsorg 18.02.2021 1/21 

2 Formannskapet 02.03.2021 7/21 

3 Kommunestyret 11.03.2021 11/21 

 
 
Hovedutvalg for Helse- og omsorg har behandlet saken i møte 18.02.2021 sak 
1/21 
 
Møtebehandling 
Enstemmig vedtatt. 
 
Votering 
 
 
Vedtak i hovedutvalg for helse- og omsorg: 
Framlagte forslag til vedtekter for Rådet for personer med funksjonsnedsettelse 
vedtas. 
 
 
 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 02.03.2021 sak 7/21 
 
Møtebehandling 
Forslag fra AP: 
§ 5 – Kommunedirektør endres til rådmann. 
§ 6 - endres til: Rådets medlemmer mottar godtgjøring i h.h.t. forskrift om rettigheter 
til godtgjøring og velferdsgoder for folkevalgte i Berlevåg kommune.  For tildeling av 
midler til kurs, konferanser og arrangementer må det søkes om midler fra budsjett til 
politiske organer. 
§ 7 - endres til: Sekretariatfunksjonen for rådet ivaretas av administrasjonen. 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak i formannskap:  
§ 5 – Kommunedirektør endres til rådmann. 
§ 6 - endres til: Rådets medlemmer mottar godtgjøring i h.h.t. forskrift om rettigheter 
til godtgjøring og velferdsgoder for folkevalgte i Berlevåg kommune.  For tildeling av 
midler til kurs, konferanser og arrangementer må det søkes om midler fra budsjett til 
politiske organer. 
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§ 7 - endres til: Sekretariatfunksjonen for rådet ivaretas av administrasjonen. 
 
 
 
 
 
Saksfremlegg 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
Framlagte forslag til vedtekter for Rådet for personer med funksjonsnedsettelse 
vedtas. 
 
 
Vedlegg:  
Forslag til vedtekter for rådet for personer med funksjonsnedsettelse 
Referat fra møte 18/1-21 
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Saksframstilling: 
 
 
Bakgrunn: 
Rådet for personer med funksjonsnedsettelse har i møte 18/1-21 enstemmig vedtatt 
vedtektene for rådet. 
 
 
Merknader: 
 
 
 

Vedlegg til sak 
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12/21 Rus og psykiatriplan 2021 - 2025 
 
Arkivsak-dok. 21/00106-1 
Arkivkode.  144  
Saksbehandler Jørgen Holten Jørgensen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Hovedutvalg for Helse- og omsorg 18.02.2021 2/21 

2 Seniorråd 23.02.2021 2/21 

3 Formannskapet 02.03.2021 8/21 

4 Kommunestyret 11.03.2021 12/21 

 
 
Hovedutvalg for Helse- og omsorg har behandlet saken i møte 18.02.2021 sak 
2/21 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak i hovedutvalg for helse- og omsorg: 
Rus- og psykiatriplan for Berlevåg kommune 2021 – 2025 vedtas. 
 
 
 
Seniorråd har behandlet saken i møte 23.02.2021 sak 2/21 
 
Møtebehandling 
Seniorrådet ønsker at barn og unge tas inn i rus og psykiatriplan. Seniorrådet ønsker 
også at det tas med mer konkret hva man kan gjøre, tiltak på hvem gjør hva, samt 
sosial helse. 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak i seniorrådet: 
Seniorrådet ønsker at barn og unge tas inn i rus og psykiatriplan. Seniorrådet ønsker 
også at det tas med mer konkret hva man kan gjøre, tiltak på hvem gjør hva, samt 
sosial helse. 
 
 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 02.03.2021 sak 8/21 
 
Møtebehandling 
I organisasjonskartet brukes det kun titler og ikke navn. 
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Votering 
 
 
Vedtak i formannskap: 
Rus- og psykiatriplan for Berlevåg kommune 2021 – 2025 vedtas. 
 
 
 
 
Saksfremlegg 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
Rus- og psykiatriplan for Berlevåg kommune 2021 – 2025 vedtas. 
 
Vedlegg:  
Rus- og psykiatriplan 2021 – 2025 
Rus- og psykiatriplan 2015 - 2019 
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Saksframstilling: 
 
 
Bakgrunn: 
Gjeldene rus- og psykiatriplan for 2015 – 2019 ble vedtatt i kommunestyret 18/6-15.   
 
Rus- og psykiatriplan belyser de kommunale oppgavene innenfor rus og psykiatri og 
hvordan tjenesten er organisert i Berlevåg kommune.  
 
 
Merknader: 
Rus- og psykiatriplan 2021 – 2025 bygger på tilsvarende plan for 2015 – 2019.  
 

Vedlegg til sak 
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13/21 Retningslinjer 17. maiarrangement i Berlevåg kommune 
 
Arkivsak-dok. 21/00074-4 
Arkivkode.  ---  
Saksbehandler Siv Efraimsen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 11.03.2021 13/21 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
Framlagte forslag til retningslinjer for 17. maiarrangement i Berlevåg kommune 
vedtas. 
 
 
Vedlegg:  
Forslag til retningslinjer 17. maiarrangement. 
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Saksframstilling: 
Berlevåg kommune har ikke hatt retningslinjer for 17. mai arrangement tidligere. 
Arrangementet har vært lyst ut og tildelt etter rullering til lag- og foreninger.  
 
Det er tatt kontakt med lag- og foreninger som har stått for arrangementet de senere 
år for å få innspill til retningslinjene. Vi har mottatt en tilbakemelding. 
 
 
Bakgrunn: 
Uavhengig kommunestyrerepresentant Frank Tore Nygård har i interpellasjon av 
19/1-21 foreslått at det avsettes midler til 17. mai arrangementet.  
 
Han foreslår følgende:  
- Hornmusikken støttes med kr 20 000,-.  

- Frivillige organisasjoner som tar ansvaret for arrangementet i Berlevåg støttes med 
kr 20 000,-.  

- Kongsfjord bygdelag støttes med kr 2 500,-.  
 
Kommunestyret vedtok enstemmig i møte 28/1-21 om å sende interpellasjon til 
administrasjon for utredning og behandling i formannskapet.  
 
Formannskapet vedtok enstemmig i møte 16/2-21 at det lages retningslinjer for 17. 
maiarrangement som legges fram for kommunestyret. 
 
 
Merknader: 
 
 
 

Vedlegg til sak 
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14/21 Oppstart av planarbeid: Kommuneplanens arealdel 
 
Arkivsak-dok. 21/00080-1 
Arkivkode.  141  
Saksbehandler Bjarne Mjelde 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 16.02.2021 3/21 

2 Kommunestyret 11.03.2021 14/21 

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 16.02.2021 sak 3/21 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak i formannskapet: 
Kommunestyret vedtar å starte opp arbeidet med kommuneplanens arealdel. 
Arbeidet skal ta utgangspunkt i de målsettinger, strategier og arealstrategier som ble 
vedtatt for kommuneplanens samfunnsdel. 
Planarbeidet organiseres og gjennomføres slik rådmannen har beskrevet i sitt 
saksframlegg. 
 
 
 
 
 
 
Saksfremlegg 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
Kommunestyret vedtar å starte opp arbeidet med kommuneplanens arealdel. 
Arbeidet skal ta utgangspunkt i de målsettinger, strategier og arealstrategier som ble 
vedtatt for kommuneplanens samfunnsdel. 
Planarbeidet organiseres og gjennomføres slik rådmannen har beskrevet i sitt 
saksframlegg. 
 
 
Vedlegg:  
Ingen vedlegg 
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Saksframstilling: 
 
 
Bakgrunn: 
Rådmannen inviterer med dette kommunestyret til å vedta oppstart av planarbeid for 
kommuneplanens arealdel, og vedta noen overordnede prinsipper for det videre 
planarbeidet. 
 
Kommunestyret vedtok kommuneplanens samfunnsdel i desember 2020. 
Samfunnsdelen er en av to deler som utgjør den overordnede kommuneplanen. 
Arealdelen er den andre. I samfunnsdelen er det vedtatt målsettinger og strategier, 
samt en arealstrategi, som skal gi føringer for arbeidet med arealdelen. 
 
Både politisk og administrativt har kommunen vært tydelig på at arbeidet med 
arealdelen må starte opp snarest. Dette gjenspeiles også i forslaget til planstrategi 
for 2021-2030. Rådmannen ønsker ikke unødvendige forsinkelser i oppstarten, og 
legger derfor fram et forslag til oppstart og organisering allerede nå, før 
planstrategien er endelig vedtatt. 
 
Kommunestyret har vedtatt å delta i prosjektet om kystsoneplanlegging med bistand 
bl.a. fra fylkeskommunen.  Det er derfor naturlig at kommuneplanens arealdel 
omfatter alt areal i kommunen, slik det defineres i plan- og bygningsloven (pbl) § 1-2: 
Ut til en nautisk mil utenfor grunnlinjene. Det gir også bedre grunnlag for å få 
sammenheng mellom areal på land og i sjø 
 
Merknader: 
 
Prinsipper for planarbeidet 
I denne saken ønsker rådmannen å få en tilslutning til at planarbeidet skal 
gjennomføres.  Plan- og bygningsloven stiller krav til hvordan planarbeidet skal 
gjøres: 

1. Planoppstart og planprogram: Det skal utarbeides et forslag til planprogram, 

som skal redegjøre for planarbeidet, hvordan det skal gjennomføres, opplegg 

for medvirkning, hvilke alternativer som skal vurderes og behovet for 

utredninger. Forslag til planprogram skal sendes på høring og offentlig 

ettersyn samtidig som det varsles planoppstart. 

Planprogrammet skal, med eventuelle endringer, fastsettes av kommunestyret 
etter høringen. 

2. Utredninger og planløsninger: Selve planarbeidet består i å utarbeide et 

kunnskapsgrunnlag med utvalgte plantema og hensyn basert på 

samfunnsdelen og overordnede føringer, gjøre kartlegginger og utredninger, 

og utvikle planløsninger, eventuelt med alternativer. 

3. Forslag til plan, planbehandling: Det skal utarbeides en planbeskrivelse 

med konsekvensutredning og risiko- og sårbarhetsanalyse, bestemmelser og 

eventuelt retningslinjer, og plankart. Planforslaget skal legges ut til høring og 

offentlig ettersyn. 
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4. Planvedtak: Etter at høringen er gjennomført, og eventuelle innspill og forslag 

er vurdert, legges planforslaget fram for kommunestyret for endelig 

godkjenning. 

Samarbeid med fylkeskommunen, Sametinget, regionale statsetater 
Kommuneplanens arealdel skal ivareta nasjonale mål og retningslinjer. Arealdelen 
skal også ivareta de 17 bærekraftmålene som FN har vedtatt. 
Organene som er nevnt ovenfor har innsigelsesrett dersom de mener at viktige 
nasjonale mål ikke er tatt nok hensyn til. Det er derfor viktig at kommunen har god 
dialog med dem i planarbeidet. Det formelle samarbeidsforumet er planforum hvor 
kommunen kan drøfte og avklare prinsipielle spørsmål. Vi vil legge opp til to møter i 
planforum: Ett i forbindelse med planoppstart, og ett når vi jobber med planløsninger. 
 
Medvirkning fra befolkning, organisasjoner og næringsliv 
Opplegget for medvirkning vil bli beskrevet i forslag til planprogram. I arbeidet med 
samfunnsdelen prøvde vi å få til en bred medvirkning, og vi har høstet noen 
erfaringer fra det arbeidet som vi ønsker å dra med videre i prosessen med 
arealdelen. Vi har fått noe kritikk fra bl.a. Sametinget og Statsforvalteren fordi de 
mener at kommunen har hatt for liten dialog med reindriftsinteressene. I arealdelen 
vil denne næringen uansett være viktig å ha med siden den bruker mesteparten av 
kommunens areal. 
 
Planprosessens om et blokkdiagram 
Nedenfor er planprosessens hovedelementer satt opp. Illustrasjonen er hentet fra 
klima- og miljøverndepartementets veileder for kommuneplanens arealdel. Hvordan 
man løser de enkelte arbeidsoppgavene, f.eks. innenfor medvirkning, blir drøftet i 
forslaget til planprogram. Illustrasjonen viser eksempler. 
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Kommunens organisering av planarbeidet 
En nærmere beskrivelse av hvordan planarbeidet skal gjennomføres praktisk vil 
komme i forslaget til planprogram. Rådmannen vil vurdere hvordan arbeidet skal 
gjøres administrativt. I arbeidet med samfunnsdelen hadde vi en ganske stor 
arbeidsgruppe med hyppige møter. I tillegg spilte vi på ressurser i og utenfor 
organisasjonen for å få gjennomført enkelte prosesser. 
Når det gjelder den politiske organiseringen anbefaler planveilederen at 
formannskapet har det politiske ansvaret for framdriften av planarbeidet. Det er en 
fordel på grunn av at planarbeidet blir forankret hos politisk ledelse, og vi kan få 
tydelige politiske signaler underveis i planarbeidet. 
 
Framdrift – tidsplan 
Rådmannen vil foreslå en framdriftsplan i forslaget til planprogram. Akkurat nå er 
dette vanskelig å beregne, da vi ikke har nok kunnskap om utredningsbehovet og 
potensialet for arealkonflikter som må avklares.  Tana kommune vil ha 
planprosessledelsen, men har ansvaret for arealdelen for to kommuner i tillegg til 
annet planarbeid i de to kommunene. Gitt at vi ikke får store konflikter, håper vi at 
arealdelen kan være vedtatt høsten 2022. 
 
Kostnader 
Planprosessledelsen, som inkluderer planprogram, utredninger, 
medvirkningsprosesser, planbeskrivelse og planbestemmelser samt arbeid med 
høringer, saksbehandling, mv. ligger inne i kommunens avtale med Tana kommune. 
Utover dette må det produseres plankart, og det kan være behov for å gjennomføre 
konsekvensutredninger der hvor nytt areal eventuelt skal tas i bruk. For sjøarealene 
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gjelder avtalen som kommunen har inngått i desember 2020. For det øvrige areal 
anslås en sum på kr 100.000 til tegning og revisjon av plankart og kr 300.000 til 
konsekvensutredninger. Dette er til kjøp av tjenester og er beregnet inkludert mva. 
Det er viktig å understreke at dette er et anslag. 
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15/21 Bruk av spillemidler til å nedbetale lånegjeld 
 
Arkivsak-dok. 21/00181-1 
Arkivkode.    
Saksbehandler Vibeke Richardsen 
 
 

Saksgang Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 11.03.2021 15/21 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
Spillemidler på kr 11 000 000 som kommunen mottar til basseng/aktivitetsbygg 
brukes til å betale ekstraordinært ned på kommunens lånegjeld  
 
 
Vedlegg:  
Skriv inn vedlegg her 
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Saksframstilling: 
 
I økonomiplan 2020-2023 ble det budsjettert at kommunen skulle motta 19 122 000 i 
spillemidler til prosjekt basseng/aktivitetsbygg, fordelt med kr 997 000 til 
ungdomsklubben og kr 18 125 000 til bassenget. Det ble søkt om kulturmidler til 
ungdomsklubben og spillemidler til basseng, styrketreningsrom, sosialt rom og lager.  
I 2019 og 2020 fikk kommunen følgende tilsagn: 
 

• Kr 997 000 for ungdomsklubben 2019 

• Kr 6 000 000 for resten av bygget i 2019 

• Kr 5 000 000 for resten av bygget i 2020 

Det var i budsjettet for 2020 vedtatt at disse spillemidlene skulle brukes til å 
nedbetale ekstraordinært ned på kommunes lånegjeld.  
 
På kommunestyremøtet den 17.12.20, sak 97/20, måtte administrasjonen få gjort om 
dette vedtaket. Årsaken var at fristen for å anmode om utbetaling av midlene måtte 
være sendt Troms og Finnmark fylkeskommune innen 11. desember 2020. På grunn 
av ressursmangel rakk ikke administrasjonen denne fristen.  
 
Berlevåg kommune sendte i midten av februar anmodning om delutbetaling av 
spillemidlene til bassengprosjektet.  
 
Den 01.03.21 mottok kommunen tilbakemelding om at spillemidlene som ble innvilget 
i 2019 og 2020, på totalt kr 11 000 000, utbetales i mars. 
 
Administrasjonen anbefaler at midlene brukes til å nedbetale ekstraordinært ned på 
kommunens lånegjeld, som ved utgangen av 2020 var på kr 258 865 000.  
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Det vil gi følgende endringer i bevilgningsregnskapet for investering: 
 

 
 
 
 
 
Bakgrunn: 
 
 
Merknader: 
 
 
  

Regnskap Opprinnelig Regulering Regulert

Bevilgningsoversikt investering A (Beta) per 04.03.21 budsjett 1 budsjett

Investeringer i  varige driftsmidler 6 414 938 26 125 000 0 26 125 000

Tilskudd til  andres investeringer

Investeringer i  aksjer og andeler i  selskaper 416 000 0 416 000

Utlån av egne midler

Avdrag på lån 11 000 000 11 000 000

Sum investeringsutgifter 6 414 938 26 541 000 11 000 000 37 541 000

Kompensasjon for merverdiavgift -53 865 -25 000 -25 000

Tilskudd fra andre -160 000 -11 000 000 -11 000 000

Salg av varige driftsmidler -40 196 0

Salg av finansielle anleggsmidler

Utdeling fra selskaper

Mottatte avdrag på utlån av egne midler 0

Bruk av lån -26 100 000 -26 100 000

Sum investeringsinntekter -254 061 -26 125 000 -11 000 000 -37 125 000

Videreutlån 0 0

Bruk av lån til  videreutlån 0 0

Avdrag på lån til  videreutlån 815 000 815 000

Mottatte avdrag på videreutlån -75 055 -600 000 -600 000

Netto utgifter videreutlån -75 055 215 000 0 215 000

Overføring fra drift

Netto avsetn. ti l  eller bruk av bundne inv.fond 0

Netto avsetn. ti l  eller bruk av ubundet inv.fond -631 000 -631 000

Dekning av tidligere års udekket beløp

Sum overføring fra drift og netto avsetninger 0 -631 000 0 -631 000

Fremført ti l  inndekning i senere år (udekket beløp) 6 085 822 0 0 0
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